

WORDING FOR FORM 16A (ISLAMIC BANKING FACILITY)

Please adopt the Bank's standard consideration clause specimen as below:

*** *Deferred Sale Price = refer clause 7 of LO***

FIX CHARGE CONSIDERATION CLAUSE

a. For 1st party charge

“pembayaran jumlah wang sebanyak ***Ringgit Malaysia [] (RM)** kepada Pemegang Gadaian yang tersebut namanya di bawah ini, tanpa faedah dan sebagai balasan di atas pemberian kemudahan pembiayaan patuh Shariah oleh **UNITED OVERSEAS BANK (MALAYSIA) BHD (NO. SYARIKAT 271809-K)** berserta segala keuntungan, ganti rugi (*ta'widh*), komisen, fi, kos atau caj dan sebarang jumlah keberhutangan yang berkaitan dengan pembiayaan tersebut.”

b. For 3rd party charge

“pembayaran jumlah wang sebanyak ***Ringgit Malaysia [] (RM)** kepada Pemegang Gadaian yang tersebut namanya di bawah ini, tanpa faedah dan sebagai balasan di atas persetujuan Pemegang Gadaian tersebut, atas permohonan saya/kami, untuk memberikan kemudahan pembiayaan patuh Shariah oleh Pemegang Gadaian tersebut oleh **UNITED OVERSEAS BANK (MALAYSIA) BHD (NO. SYARIKAT 271809-K)** kepada **[Isikan Nama Pelanggan] (No. K/P: [**] / No. Syarikat: [**])** beralamat di **[isikan alamat Pelanggan**]** berserta segala keuntungan, ganti rugi (*ta'widh*), komisen, fi, kos atau caj dan sebarang jumlah keberhutangan yang berkaitan dengan pembiayaan tersebut.”

ALL MONIES CONSIDERATION CLAUSE

a. For 1st party charge

“pembayaran kepada Pemegang Gadaian yang tersebut namanya di bawah ini, tanpa faedah, kesemua wang dari semasa ke semasa kena dibayar kepada Pemegang Gadaian daripada ***akaun semasa saya/kami atau akaun yang lain, dan/atau lain-lain kemudahan pembiayaan Islam yang diberikan kepada saya/kami dari semasa ke semasa oleh Pemegang Gadaian di dalam peruntukan yang dilampirkan di sini berserta segala keuntungan, ganti rugi (*ta'widh*), komisen, fi, kos atau caj dan sebarang jumlah keberhutangan yang berkaitan dengan pembiayaan tersebut.”**

b. For 3rd party charge

“pembayaran kesemua wang yang terhutang kepada Pemegang Gadaian yang tersebut namanya di bawah ini mengikut peruntukan-peruntukan yang terkandung di dalam lampiran yang dilampirkan di sini, tanpa faedah, sebagai balasan kepada persetujuan Pemegang Gadaian tersebut, atas permohonan saya/kami, untuk memberikan kemudahan pembiayaan patuh Shariah atau lain-lain kemudahan pembiayaan patuh Shariah untuk jangkamasa yang difikirkan sesuai oleh Pemegang Gadaian tersebut kepada **[Isikan Nama Pelanggan] (No. K/P: [**] / No. Syarikat: [**])** beralamat di **[isikan alamat Pelanggan**]** berserta segala keuntungan, ganti rugi (*ta'widh*), komisen, fi, kos atau caj dan sebarang jumlah keberhutangan yang berkaitan dengan pembiayaan tersebut.”